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Verslag vergadering 

Vergadering nummer : W04 – Groene Loper en speelveldje 

Datum vergadering : 16 april 2025 

Locatie vergadering : Gemeentehuis Denekamp 

Voorzitter/notulist : A. Tijscholte 

  
Aanwezigen 
Naam     Afdeling 
Ontwerpteam    Bewoner 
Ramon Postma    ODIN 
Maureen Fiat    ODIN 

Anouk Tijscholte    Communicatie 
Arjan Veldhuis    Openbare Ruimte 
 
Afwezigen 
Naam     Afdeling 
Marcel Roordink (wegens ziekte)  Openbare Ruimte 
 

 
Verslag: 

 

1. Opening 

Het overleg begon met een korte aftrap waarin alle recente wijzigingen in het ontwerp en plan werden 

doorgenomen. Er was ruimte voor vragen en opmerkingen vanuit de aanwezigen. 

 

2. Groene Loper 

• Opmerking: Bovenin het ontwerp staat een boom ingetekend. Wat is hiervan de gedachte en 

blijft de doorgang voldoende? Wordt er in het ontwerp en aanplant van de nieuwe boom 

rekening gehouden met de kroon van de bestaande boom op deze plek? De kroon van de 

bestaande boom is redelijk groot. Wordt er met de aanplant van de nieuwe boom rekening 

gehouden met voldoende afstand tot de erfgrens? 

o Antwoord: De doorgang blijft voldoende. Er wordt rekening gehouden met de 

bestaande boom. De nieuwe boom wordt op voldoende afstand van de erfgrens 

aangeplant. Ook wordt er rekening gehouden met de uiteindelijke grootte van de 

boom. 

• Algemene indruk: Iedereen was verder tevreden over dit onderdeel van het plan. 

 

3. Speelveldje en wadi’s 

• Onderhoud wadi’s: Er leeft een zorg over het onderhoud van wadi’s, mede gebaseerd op 

ervaringen uit andere steden zoals Hengelo. Worden de beheerplannen nog gedeeld/ 

voorgelegd aan deze groep?  

o Antwoord: Er zijn twee opties voor onderhoudsbeleid. Op plekken waar gespeeld 

wordt, wordt extra aandacht besteed aan bijvoorbeeld sporen van intensief gebruik. 

Beheer is zeker een belangrijk aandachtspunt. 

• Beplanting in de wadi’s: 

o Antwoord: In de wadi’s komt gras. 

• Maaibeleid & biodiversiteit: Een wens werd uitgesproken om rondom de speelplekken en de 

wadi’s frequenter maaibeleid uit te voeren. Op de overige delen kan de frequentie omlaag  om 

de biodiversiteit te versterken. Verder leek het hen handig om de buitendienst hier ook bij te 

betrekken.   

• Prullenbakken: 

o Wens: In eerste instantie werd de wens uitgesproken om prullenbakken te plaatsen 

bij de ingang aan de Veldkampsweg. Later werd dit omgevormd naar het plaatsen van 

één prullenbak op een centrale plek in het middengebied, bij de bankjes en het 

speelgedeelte. 
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o Reactie: Dit punt wordt meegenomen, al is het nog de vraag of deze prullenbak 

structureel wordt geleegd. 

• Hondenpoepzakjes: 

o Vraag: Moeten deze apart worden ingezameld? En moeten hier dan andere 

containers voor komen? 

o Antwoord: In openbare ruimten is afvalscheiding lastig; dus nee. 

• Toekomstig onderhoud zand in wadi’s: 

o Opmerking: Over 10 à 15 jaar zal het zand in de wadi’s vernieuwd moeten worden. 

o Reactie: Hier wordt een oplossing voor bedacht.  

• Oude beukenboom onderaan het speelparkje: 

o Vraag: Wordt deze boom verwijderd? 

o Antwoord: Nee, dat is niet de bedoeling. De verwijdering in de tekening is een fout. 

Dit wordt aangepast.  

 

4. Overige opmerkingen en vragen 

• Beplanting bij het pad richting de tuin die vastzit aan het crossbaantje:  

o Antwoord: Het pad wordt volledig ingeplant in een natuurlijke bosachtige sfeer tot 

aan de erfgrens. 

• Verlichting: 

o Vraag: Hoeveel verlichting komt er? 

o Antwoord: Alleen de hoofdroute door het speelgebied wordt verlicht. 

• Zitplekken: 

o Vraag: Zijn dit grote zitplaatsen of individueel? 

o Antwoord: Het zijn goede zitplekken, bedoeld voor individueel of klein gebruik. Grote 

groepen passen er niet. Zitplekken worden gecombineerd met verlichting. Extra 

bankjes kunnen eventueel later geplaatst worden. 

• Armaturen: 

o Vraag: Zijn de lage armaturen hufterproof? 

o Antwoord: Ja, ze zijn stevig en bestand tegen vandalisme. 

• Materialen en stijl: 

o Vraag: Kunnen bewoners meedenken over materialen, zoals een Twentse stijl hek? 

o Antwoord: Wordt meegenomen in de verdere uitwerking. 

• Stroomvoorziening bij buurtboom: 

o Vraag: Kan daar een vast stopcontact komen? 

o Antwoord: Dit wordt niet gefaciliteerd. 

 

5. Planning 

• Hoe zit het met de planning?  

• Aanbesteding: Momenteel zitten we in de aanbestedingsfase. Donderdag 24 april wordt het 

ingenieursbureau bekendgemaakt. 

• Q1 2026: Bestek gereed. 

• Voorjaar 2026: Start uitvoering door de aannemer. 

• Afronding: uiterlijk eind 2027  

 

6. Cliviastraat 

• Vraag: De Cliviastraat wordt ook aangepakt. Levert dit geen onveilige situatie op? 

o Toelichting: Vanuit een bewoner kwam de opmerking om het verplaatsen van de 

drempel niet mee te nemen tijdens de werkzaamheden aan deze straat. Dit in 

verband met dubbele kosten en verstoring door werkzaamheden. 

o Reactie: Met uitzondering van het eventueel verplaatsen van de drempel en het 

herstraten van aansluitende verhardingen aan het speelveldje, zullen er in de 

Cliviastraat geen werkzaamheden plaatsvinden. 
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Voorbeelden Twentse stijl:  
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